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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 94 . § alapján felvilágosítás kérése céljából „Mi lett a Citadella ügyével
foglalkozó vizsgálat eredménye?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni dr . Oszkó Péte r
pénzügyminiszter úrnak .

Az Országgyűlés plenáris ülésén 2009 . szeptember 28 . napján „Van-e érvényes használati /
vagyonkezelő i szerződés a Citadellára? Mekkora bevétel származik a bérbeadásból?” címme l
azonnali kérdést tettem fel a T. Miniszter Úrnak. Válaszában a Citadella vagyonkezel ő i és
bérleti szerződéseivel valamint a bérleti díj elmaradással kapcsolatban vizsgála t
megindításáról tájékoztatott .

A Gellérthegy országgyűlési képviselőjeként ezúton kérem szíves tájékoztatását a vizsgálat
eredményérő l .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . november 18 .
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